
Jag började spela fiol när jag var 4,5 år. Vid 8 års ålder började jag spela på kulturskolan i Göteborg för
Tobias Andersson. Parallellt med fiolspelet har jag spelat piano sedan jag var sex år. Jag har gått på 
Kallkursen i Falun fyra gånger, samt flera år i rad på kammarmusikkursen på Billströmska. Jag har 
spelat i Göteborgs Ungdomsorkester och Västra Götalands Ungdomssymfoniker i flera år och även en 
termin i Stockholms Ungdomssymfoniker. 2018 kom jag på andra plats i tävlingen Unga Artister. Detta 
läsår började jag första året på Nordiska Musikgymnasiet i Stockholm och går nu för Agata Kawa-
Cajler.


